

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 4 février 1914, a.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, président; MM. Lachapelle, Ainey and Dupuis.

1.—Soumis des mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, au montant de \$12,088.71, suivant liste certifiée.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

2.—(17828) Soumis un rapport de l'Archiviste de la Cité, demandant d'être autorisé à faire encadrer la reproduction des plans de Montréal dressés en 1723 par Moulart Samson.

Résolu: D'accorder l'autorisation demandée.

3.—(17826) Soumis un rapport du Surintendant du Département des Privilèges et des Licences, recommandant de donner instructions à qui de droit de référer les demandes de privilèges aux différents départements intéressés, au lieu de l'être à son propre département.

Résolu: Que le Bureau ne croit pas devoir concourir dans ce rapport.

4.—(17800) Soumis un rapport du Surintendant du Département des Privilèges et des Licences, recommandant de rembourser à "The Association Portrait Painters" le prix de deux licences, savoir \$200 prises en novembre dernier.

Résolu: Que le Bureau ne peut concourir dans telle recommandation.

5.—Soumis un rapport du Médecin du Service Médical Municipal, informant le Bureau que le 30 janvier dernier, il est allé pour visiter M. Emery Lamoureux, employé dans le Département de l'Assistance Municipale, et que monsieur n'était pas chez lui, le médecin étant informé que cet employé était retourné à son ouvrage.

Résolu: De référer au Directeur de l'Assistance Municipale, pour savoir si à la date du 30 janvier dernier, M. Lamoureux était à son travail, et dans la négative, pourquoi il n'était pas chez lui lors de la visite du médecin.

Il est

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 4th February 1914, a.m.

Present: His Worship Mayor L. A. Lavallée, in the chair, and Messrs. Lachapelle, Ainey and Dupuis.

1.—Submitted warrants verified by the City Comptroller, amounting to \$12,088.71, as per certified list.

Resolved: To authorize the payment thereof.

2.—(17828) a report from the City Archivist, asking for authorization to provide with a frame the reproduction of plans of Montreal, made in 1723 by Moulart Sanson.

Resolved: To grant said authorization.

3.—(17826) Submitted a report from the Superintendent of the Privilege and License Department, recommending that instructions be given to whom it may concern, to refer the applications for privileges to the different interested departments instead of referring said matters to his own department.

Resolved: That the Board does not deem it advisable to concur in said report.

4.—(17800) Submitted a report from the Superintendent of Privilege and License Department, recommending that the Association of Portrait Painters be refunded the price of two licenses, to wit: \$200 taken in November last.

Resolved: That the Board cannot concur in such recommendation.

5.—Submitted a report from the Physician in charge of the Municipal Medical Service, informing the Board that on the 30th January last, he went to visit Emery Lamoureux, employed in the Municipal Assistance Department, and that the gentleman was not home, the physician having been informed that said employee had returned to work.

Referred to the Directors of Municipal Assistance, so as to ascertain whether on the 30th January last, Mr. Lamoureux was on duty and, if not, why he was absent from home when the doctor visited him.

It was